

WINNER

VISTA-FOLDING TOWER

Office building Bürogebäude

ARCHITECT/DESIGNER ARCHITEKT/DESIGNER

Doarchi, Shanghai, China, www.doarchi.com

CLIENT/MANUFACTURER AUFTRAGGEBER/HERSTELLER

Shandong Homerun Tires Co, Ltd., Shandong, China

PROJECT DESCRIPTION

This project is based on the concept of the »Fluid Façade«, whereby the façade is not merely a wall that separates the interior from the exterior, but a medium that promotes dialogue with the environment. The penetration of spatial experience is just as important as the internalisation of the surrounding atmosphere. A connection is established between architecture and the environment, activating and rejuvenating the historic old part of the city.

PROJEKTBESCHREIBUNG

Das Projekt beruht auf dem Konzept der »Fluid Façade (Flüssige Fassade)«. Die Fassade ist dabei nicht nur eine Wand, die das Innen vom Außen trennt, sondern ein Medium, das den Dialog mit der Umgebung fördert. Dabei geht es um die Durchdringung räumlicher Erfahrung wie auch die Internalisierung der umgebenden Atmosphäre. So wird eine Verbindung zwischen Architektur und Umwelt hergestellt und die Altstadt damit aktiviert und verjüngt.

